
 

Studeranderådet  
Datum:           4.10.2024                                   
Planerad tid:   16.10 - 17.10 
Plats:                Konferensrummet VS207  
 
Närvarande:  
Tyra Schuhmeister, 1A, suppleant 
Hannes Högman, 1A ordinarie 
Marina Fili, 1C ordinarie 
Selina Svarce, 1B lämnar 17.16 
Milo Kronhed  
 
Hugo Wilén, 2F ordinarie, sekreterare 
Loreno Bellanca, 2D ordinarie 
Maria- Louisa Pfeifer, 2A ordinarie, ordförande 
 
Mattick Watkins, 3B suppleant protokolljusterare  
Noah Holm, 3B ordinarie  
Mateo Gunell, 3C, ordinarie, anlände 16.20, lämnar 17.12 
Linn Widén 3D, ordinarie  
Gabriel Strand, 3F suppleant 
 
Fredrik Törnroos, lärare 
 
§ 1. Inledning  
Ordförande öppnar mötet klockan 16:07.  
  

§ 2. Messenger och Teams 
 
Ordförande tar upp användning av teams och messanger gruppen som redskap för att nå 
studeranderådet 

 
§ 3. Sänkning av studiestöd 
 
-Röda Korset 

-Träffa Annika Hambrudd, utbildningsminister 



Tis 14.00 

Ons 08.00 - 10.00 

Tors 10.00 - 12.00 eller 15.00 
 
Selina och Louisa ska träffa Hambrudd torsdag kl. 15 

 

Allmänna frågor om studiestödet och/eller ekonomisk utsatthet: 

• Vad gör studerande med studiestödspengarna? Ifall studiestödet minskar, tror 
ni att studerande behöver prioritera bort något? 
- “I och med att studier i sig nu är gratis behövs inte lägre studiebidrag” 
- “Studiebidraget anses också vara en förlängning av barnbidrag” 
- Folk som bor längre bort måste på grund av detta äta i staden vilket kostar 

mera (beakta individen) 
 

• Har ni tankar om hur ekonomiska svårigheter påverkar studerande, t.ex. deras 
vardag, utbildning, framtidsplaner, sociala relationer och välmående? 
- Går emot sina egna ord då sänkningen orsakas av att studier nu är gratis men 

de som bor själva inte påverkas 
- Många påverkas mentalt av för lite pengar  
- Kostnader för mediciner blir för vissa höga 
- De som själva betalar för sporter kan vara mycket beroende av studiebidrag 

för att ha råd att forsätta 

Frågor gällande förslaget att sänka studiestödet i.o.m. det avgiftsfria gymnasiet:  

• Vad tänker du om förslaget att studiepenningen sänks för studerande vid 
avgiftsfritt gymnasium eftersom man inte längre behöver betala för 
studiematerialet?  
- Varför tas detta upp först nu då studier redan varit gratis en tid 

 
• Vad tänker ni om förslaget att studiepenningen inte sänks (utan blir samma 

som nu) för de som är under 18 år och tvungna att flytta hemifrån t.ex. på 
grund av att föräldrahemmet är i skärgården (längre än 2 timmar t/r från 
föräldrahemmet till skolan) och för de som har fyllt 18 år och bor 
självständigt? 
- De får också avgiftsfritt studiematerial  

 
I stort behövs mer information för att vi ska kunna bilda klarare åsikter 

 
  



§ 4. Nytt i varuautomaten 
 

- Energidrycker tagits ut.  

- Ber bolaget skicka en lista till oss med produkter vi kan ha.  

- Förslag på ersättningsprodukter (förargligen närproducerat/åländskt):  

- Powerade 

- Risifrutti 

- (Xtra choklad) 
 
 
 

 
§ 5. Mensskyddade toaletter 
 

- Inga bindor av bra kvalité 

- Behövs flera ``längre´´ bindor  

- Kontaktar städerskan  
 

§ 6. Studnet foto  
 
Samling 7/11 12.35 i hörsalen för fotografering  
 

§ 7. Smör i små plastförpackningar 
 

- Slöseri med plast 

- Även då det är bra från ett hygienperspektiv så kan elever använda egna smörknivar 

- Risk för glutenallergiker då smöret kan “kontamineras” 

- Separat smörförpackning vid glutenfritt bröd 
 

Testa nytt system och gör slut på plastförpackningarna tills vidare 

  
§ 8. Övriga ärenden 
 

- Andra och tredje klassister går på lunch under första matlagets lunchtider och tar upp 
mycket plats. Det finns inte flera lunchtider för första klassen så de måste äta då vilket 
gör att det MÅSTE finnas plats för de att äta den tiden. Om lärare går på lunch med 
klass i första matlaget då de bör gå i andra eller tredje så måste de meddelas om att 
sluta. Ifall problemet fortskrider även efter att lärarna meddelas så skall MKH kontaktas 
om att ta upp detta under nästa provperiods samling. 

- Enskilda elever tar upp mycket plats på öppna platser bl.a. båsen på tredje  
Våningen. Fler skarvsladdar?  

- Spel med någon slags poängsystem där elever har möjlighet att vinna något? 

- Kallt i skolan, vad kan göras åt saken?  

- Minecraft servern kostar 4,90€ per månad och 9,60€ för nödvändiga backups. 
Kassör/Törni bör kontaktas angående pengar.  

 
 § 9. Avslutning  
Ordförande avslutar mötet klockan 17:27.  

 


